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STALO SE

Další obchvat
Obyvatelům Bohdalova 
se přiblížil klid v obci. 
Začala kýžená stavba 
obchvatu.
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OSLAVY BRAMBOR
Havlíčkův Brod (kid) • Nově vy-
šlechtěné odrůdy, soutěže ve škrá-
bání brambor, pojídání bramborá-
ků na čas a další. Tak vypadal už 
17. ročník tradičních Bramborář-
ských dnů v Havlíčkově Brodě.
 Foto: Luboš Pavlíček

Zima začala
Přinášíme dobré rady, 
jak ve zdraví přežít zimu 
na zasněžených silnicích 
Vysočiny.
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Tři kraje
Zprávy z místa, kde se 
setkávají hranice tří 
krajů a vyrábí nejlepší 
český čaj.
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Řešení, které navrhl kraj Vy-
sočina a podpořili senátoři Ol-
dřich Moldan a Vítězslav Jo-
náš, zbaví region jedné z nej-
větších ekologických havárií. 
Už v těchto dnech začne jed-
nání s majitelem skládky o vy-
řešení vlastnických vztahů eko-
logické havárie, která trvá na 
skládce už od roku 1996. Vy-
plynulo to z návštěvy minist-
ra životního prostředí Martina 

Bursíka. „Problém skládky mu-
síme řešit společně. Čas hraje 
proti nám a stále hrozí nebezpe-
čí poškození zdraví. Kraj i obce 
odmítají projekt vlastníka, kte-
rý počítal s rozšířením a dalším 
provozem skládky, stejný po-
stoj zaujalo i ministerstvo. Jedi-
ným přijatelným řešením je te-
dy pouze sanace,“ řekl při této 
příležitosti hejtman Vysočiny 
Miloš Vystrčil (ODS).

Pozďátky (jis, kid) • Odstranění skládky 
nebezpečných odpadů v Pozďátkách na 
Třebíčsku zaplatí stát.

AKTUÁLNĚ S RADNÍM

Právě nám začíná adventní čas. Tichá doba pomalých, ztemnělých dní, kdy 
s nadějí a pokorou očekáváme nejdůležitější narozeniny roku. 
Víte, zvykli jsme si věnovat advent příčinlivému, shánčlivému hemžení, 
abychom měli doma opravdu pěkné Vánoce. Nejsem zase takový staro-
milec, abych ta světla a trhy a rolničky zatracoval. Jen chci nám všem 
připomenout, že mystická slova sta- ré zprávy o naroze-
ní Spasitele si zaslouží alespoň chvil- ku. Zastavme se, 
přemýšlejme o nich a nechme je ti- še zaznít. 
Narodil se Bůh, aby se stal člověkem 
a člověk, aby za nás zemřel. Za kaž-
dého z nás, osobně.
To je ten největší dar, který do-
staneme. Bez lesklého oba-
lu, bez mašle, ale zase s vel-
kou jmenovkou – s naším 
jménem.
Stojí za to si na takový dar 
počkat. Jak chcete dlou-
ho. Teď nám začíná ad-
ventní čekání a sám čas 
nám nahrává k pomalé-
mu prožití té zprávy. Ně-
kde mezi svými, doma, si 
jen tak pro sebe nechat 
projít ta slova hlavou. To 
je můj advent a takový 
advent přeji nám všem.

Václav Kodet
náměstek hejtmana

� 

� 

� 

�

�
�

� 

� 

� 

� 

� 
� 

�

Vánoce začínají na kraji
Vysočina (kid) • Předvánoční at-
mosféru si lidé mohou přijít vy-
chutnat do sídla kraje. Oblíbené 
Barevné Vánoce kraj letos pořá-
dá opět, tentokrát 
13. prosince.
Studenti a učni 

z Třeště přivezou 
ochutnat vánoční 
cukroví, tradiční 
české i speciality 
a zároveň vysta-
ví ukázky vánoč-
ních květinových vazeb. Ty bu-
dou i v prodeji.
Kromě toho si lidé budou moci 

koupit rukodělné výrobky klien-

tů krajských ústavů sociální pé-
če a domovů důchodců. 
Na programu nebude chybět 

ani populární balení vánočních 
dárků. Studen-
ti třebíčské ho-
telovky spoustu 
technik předve-
dou a lidem za-
koupené i přine-
sené dárky také 
zabalí. 
A pokud někdo 

přinese vlastnoručně vyrobenou 
vánoční ozdobu, může jí pově-
sit na společný krajský vánoční 
strom.

Barevné Vánoce
13. prosince 2007

10.00–16.00
Sídlo kraje Vysočina,
Žižkova 57, Jihlava

Ministr Bursík a hejtman Vystrčil v hale, kde jsou uložené sudy s chemikáliemi. Foto: Luboš Pavlíček

HISTORIE SKLÁDKY V POZĎÁTKÁCH 
1994 zahájení provozu skládky

1997 prokázán havarijní únik skládkových vod mimo těleso skládky

2004
vláda uvolňuje ze svého rozpočtu 100 mil. Kč na sanaci skládky. 
K sanaci nedochází, neboť skládku v rekordně krátkém čase od vy-
dání rozhodnutí o příspěvku na sanaci kupuje společnost ICKM

2005 skládka mění vlastníka, který má zájem na dalším provozová-
ní skládky

2006 krajský plán odpadového hospodářství jasně říká, že na Vysočině 
není nutné budovat zpracovatelské závody nebezpečných odpadů


